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FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE, 1 maj 2017 - 30 april 2018 
 

Styrelsen för Vämlinge Södra Samfällighetsförening, har under verksamhetsåret haft 5 
protokollförda sammanträden, samt personliga och/eller e-mail kontakter med ansvariga 
inom Norrtälje Kommun o Energi, Farmartjänst, Lantmäteriet, Markägaren, Riksförbundet 
Enskilda vägar (REV), Skatteverket, Vämlinge Gårds ägare och Vägsamfälligheten. 
 
Ekonomin. Årsavgiften har varit 1 800 kr. Ekonomin är nu stabil och vi har ett bra överskott.  
Avverkning. Norrtälje Energi har gjort en kraftig rensning och en del avverkning för att 
skydda elledningar. 
Slyröjning. Farmartjänst har som vanligt röjt sly i höstas. Vi har märkt ”träd” som skall vara 
kvar, för återväxt, med gula remsor. 
 
Vägarna. Hyvling o grusning görs vart 3:e år. Ca 2/3 del av vägnätet tas iår ( från 
Anemonvägen och bortåt). Övriga 5 vägar 2019.  
Vi anlitar varje år en vägslåttermaskin för röjning av diken som gränsar till grönområden. 
Omfattningen av plogning, sandning o saltning av vägarna sker enl. årsmötesbeslut. 
Kostnaden för vinterunderhållet ligger på budget. 
Ägarbyten, 6 fastigheter har bytt ägare under året. 
 
Årets städdag lördagen den 28 april samlade 68 fastigheter ca 90 personer. Vi oljade 
pontoner´och broar samt satte upp fotbollsnäten. Vi avslutade som vanligt med varm korv, 
dricka o kaffe. Stort tack till er som deltog. 
 
Norrtälje Energi har kontrakt med ca 62 fastighetsägare för installation av Fiberkabel. 
Installationen fördröjdes eftersom Norrtälje Energi inte fick ett godkännande från 
Markägaren. Frågan har behandlats av Lantmäteriet som beslutat ge Norrtälje Energi 
ledningsrätt för fiberdragning. Beslutet har dock överklagats av Markägaren. Frågan 
lämnades 11 april till Mark- och Miljödomstolen för avgörande. Hanteringen där kan ta upp 
till sex månader. 
 
Vi skickar ut Nyhetsbrev o kallelser mm via e-mail. Lämna er e-mail-adress till styrelsen, så 
kommer ni med. Kom ihåg att anmäla ändring av e-mailadress. 
 
» Vi tackar arrangörerna av 2017 års midsommarfestligheter och bingospel för fint 
genomförande och välbesökta arrangemang. Midsommarfesten gav ett stort överskott på  
8.000 kr och Bingospelet 8.600 kr.  Midsommarkontot ingår ej i vår Förrättning.» 
 
Har du ideer som är bra för föreningen, tveka inte att kontakta någon i styrelsen. 
Vi har genomfört en rådgivande Enkät om hur ni vill fira Midsommar i föreningens regi, som 
kommer att redovisas på årsmötet. Årsmötet beslutar. Mycket få har skickat in Enkätsvaren, 
hur vi nu skall tolka detta. 
 
 
Det körs alldeles för fort i vårt område 30 km/tim gäller. VAR RÄDD OM VÅRA BARN 
och VÅRA VÄGARNA. Känn ansvar! 
 
Styrelsen önskar alla en riktigt skön sommar. 
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Ordf. Curt Lundqvist  . 


